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Bestyrelsesmøde d. 20. juni 2024 kl. 17-19:00  

Mødet foregår i Studieområdet. Der serveres mad kl. 18.00 
 

Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden og opfølgning på referat – Bilag 1. 
 

2. Kort introduktion til Board Office iht. udsendt invitation på mail (AJ/KD)- Bilag 2. 
 

3. Revideret budget 2024 – samt budgetopfølgning 1. kvt. 2024 (AJ/CK) 

• Budget og budgetopfølgning – Bilag 3.1 

• investering i nye projektorer: Vi står over for at skulle udskifte vores projektorer i 
klasselokalerne samt i studieområdet og på lærerværelset. Det er voldsomt dyrt! – Bilag 3.2 
 

4. Tidsregistrering på BG – Bilag 4 (CK) 
Siden OK13 har vi haft tidsregistrering på BG for lærerne. Det er ikke alle lærere, der har 
tidsregistreret, men det er med den nye forordning blevet lovkrav pr. 1/7 2024. SU kommer i det 
nye skoleår til at gennemse/revidere bilaget. 
 

5. Forsyningslandsbyen på BG 
Signe tager os med på en tur ned til forsyningslandsbyen, så bestyrelsen har mulighed for at danne 
sig et indtryk af, hvordan den naturvidenskabelige undervisning kan udfolde ved at inddrage sol og 
vand i undervisningen. 
 

6. Nyt fra Ledelsen: 

• Søgetal til næste skoleår (pr. d. 13/6): STX (62 ansøgere) HF (24 ansøgere). Nogle af disse 
ansøgere skal til optagelsesprøve, så det er ikke sikkert, at 86 ansøgere kan optages. Vi 
fastholder vores ambition om 90 nye elever på tælledagen d. 1. november 2024.  

• Orientering om nyt medlem af bestyrelsen: Tommas og jeg har et møde med vores kandidat på 
mandag d. 24. juni. 

• Møde med Poul Due Jensen Fonden om et nyt projekt:  
- møde d. 25. april med Gitte Thordal Jespersen fra Fonden på BG. Ved mødet fortalte 5 lærere 
og én elev om Bjerringbro i Afrika (BeScience). Mødet var først og fremmest en afrapportering 
af vores resultater ved BeScience-projektet, som netop er afsluttet. 
- møde d. 22. august 2024: Ved mødet deltager en minder gruppe fra BG. Mødet handler om at 
finde ideer til et nyt projekt mellem Fonden og BG. Jeg vil gerne fastholde vores engagement i 
Afrika/Tanzania og sikre, at vi fortsat kan sende en BeScience-klasse til Afrika i 3.g. Bestyrelsen 
inviteres til at brainstorme om nye ideer på mødet! 

 

7. Nyt fra SU, elevrepræsentanterne og bestyrelsesformanden 
 

8. Evt.  
 

Mvh Tommas og Claus 


